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Br.0003.32.2021 
 
 

Pan 
Paweł Bierżyn 
Radny Miasta Bielsk Podlaski 

 
 
 Odpowiadając na interpelację Radnego Miasta Bielsk Podlaski Pana Pawła Bierżyna z 
dnia 8 października 2021 r., dotyczącą poruszonych problemów mieszkańców ulicy Reja 
podczas posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 7 października 2021 r. oraz 
wobec zadanych przez Radnego pytań poniżej udzielam odpowiedzi. 
 
1. Czy Urząd Miasta wystąpił do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej o możliwość podłączenia prywatnych posesji na ul. Reja do kanalizacji 
deszczowej? 

Ad.1)  
Miasto Bielsk Podlaski wystąpiło do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej z zapytaniem o możliwość podłączenia prywatnych posesji 
przyległych do pasów drogowych ulic, w których budowana jest sieć kanalizacji 
deszczowej w ulicach naszego miasta w ramach zadania „Uporządkowanie gospodarki 
wodno-ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski”. W odpowiedzi uzyskano informację, 
iż takie działanie mogłoby naruszać trwałość Projektu dofinansowanego ze środków 
Funduszu. 

2. Ilu mieszkańców ul. Reja jest podłączonych do nowej kanalizacji deszczowej? 
Ad.2)  
 Do nowej kanalizacji deszczowej w ul. Reja brak jest podłączeń przyległych 
nieruchomości. Zakres robót, objęty dokumentacją projektową nie przewidywał budowy 
przyłączy deszczowych. 
3. Do kogo mogą kierować swoje ewentualne roszczenia mieszkańcy ww. ulic w Urzędzie 
Miasta? Proszę o podanie numeru do kontaktu oraz miejsce ich składania. 
Ad.3)  

Ewentualne roszczenia ws. inwestycji, realizowanej w ramach zadania 
„Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski” 
mieszkańcy mogą kierować do Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski, ul. Kopernika 1, 17-100 
Bielsk Podlaski. Osobą do kontaktu w Urzędzie Miasta jest pan Jarosław Strapczuk  – 
inspektor w Referacie Inwestycji i Zamówień Publicznych (tel. kontaktowy: 85 731 81 55). 
4. Czy Pan Burmistrz przewiduje rekompensatę za poniesione straty oraz obniżenie obrotów 
przedsiębiorców zamieszkujących przy ww. ulicy?  
Ad. 4) 
 W przypadku prawidłowo udokumentowanej poniesionej straty, czy obniżenia 
obrotów u przedsiębiorców, prowadzących działalność przy ul. Reja, sprawy będą 
rozpatrywane indywidualnie.  



5. W związku ze stanem nawierzchni mieszkańcy muszą wystawiać swoje kosze z odpadami 
aż do ulicy Dubiażyńskiej. Na dołączonych zdjęciach widać, że to jest nie lada wyczyn. Z 
jakiego powodu jest brak wjazdu auta do wywozu śmieci na ulicę Reja? Jakie przewiduje 
Urząd Miasta rozwiązanie z opisanym problemem?   
Ad. 5) 

Wykonawca robót został pouczony o potrzebie zapewnienia należytej dostępności do 
poszczególnych nieruchomości położonych przy ul. Reja, zarówno przez pojazdy służb 
komunalnych, jak również i pojazdy mieszkańców posesji i pozostałych użytkowników drogi. 
Dodatkowo, wykonawcy robót, został przekazany grafik odbioru odpadów komunalnych w 
tej ulicy, aby zminimalizować problem z ich odbiorem. 
6. Ilu mieszkańców skorzystało z możliwości podłączenia się do nowej kanalizacji sanitarnej 
oraz czy istnieją takie przypadki nie wyrażenia podłączenia. 
Ad. 6) 
 Wg informacji uzyskanych w Przedsiębiorstwie Komunalnym Sp. z o.o. do dnia 20 
października br. do nowej kanalizacji sanitarnej w ul. Reja zostały podłączone 33 
nieruchomości. 
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